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Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: FW: Groen en leefbaarheid in Vlietwijk

 

 

Van:  

Verzonden: zondag 19 februari 2023 14:59 

Aan:  

Onderwerp: Groen en leefbaarheid in Vlietwijk 

 

Beste gemeenteraadsleden, 

 

Deze mail is gericht aan de verantwoordelijken voor openbare ruimte, groen en woonvoorziening in Vlietwijk 

Voorschoten 

 

Sinds mei 2011 woon ik met mijn partner in de Vlietwijk,                                       . In dat jaar, respectievelijk in 2013 zijn 

onze zoon en dochter geboren. We genoten van een fijne en vooral groene buurt. Schuin tegenover ons huis stonden 

meerdere hoge bomen, een genot om te luisteren naar de wind die door de bladeren ruiste. Dé reden om destijds 

voor deze woonplek te kiezen.  

 

Sinds 2011 ben ik er als bewoner helaas getuige van dat de buurt achteruit gaat en de laatste jaren, als je het mij 

vraagt, achteruit holt.  

 

In deze mail vraag ik vriendelijk doch nadrukkelijk aandacht voor: 

 

- Behoud van mooi en voldoende groen in de wijk.  

 

Bomenkap, bomenkap en nog eens bomenkap. Waarom? Waarom worden wij als bewoners er niet vooraf van op de 

hoogte gesteld? De prachtige bomen in mijn straat zijn allang weg. Op de weg naar de school van mijn kinderen (obs 

de Vos Multatulilaan) was een prachtige groenstrook waar zij doorheen wandelden en speelden. Deze heeft moeten 

wijken voor een nieuwe en grotere haven. Ondertussen zagen we groen verdwijnen langs de weg richting obs de 

Vos (verlengde van Professor Einsteinlaan) . Onlangs werd er gekapt aan het Jan van Goyen plantsoen, recht 

tegenover ons huis. Alle bomen op het tussenliggende veldje zijn gekapt. Een verpauperd uitzicht is het gevolg. 

Wederom geen informatievoorziening, geen reden bekend. Toen ik zelf op de groenmedewerker afstapte, vertelde 

hij een verhaal over een ‘VVE’ die onvoldoende aan het groen wenst te doen wat leidde tot verwaarloosde, 

ongezonde bomen die bovendien te lang in te natte grond staan. Niet veel later is de groene begrenzing tussen weg 

en ijsbaan grotendeels weggehaald. Ook naar de linkerkant, bezien vanaf ons voorraam, is het nu een kale 

bedoening. Rond diezelfde tijd werd het stuk rondom de scouting flink onder handen genomen. Prachtige hoge 

bomen zijn weggehaald, voor het eerst is al van veraf de blauwe brug richting Vlietland zichtbaar.  

 

Mijn verzoek aan de gemeente; Informeer direct omwonenden voorafgaand aan elk ingrijpen in groenvoorziening. 

Laat directe bewoners weten wat de plannen zijn voor nieuw en meer groen in de buurt. Geef bewoners zo mogelijk 

inspraak.  

 

- Vuilnis naast containers 

 

Zowel aan de overkant (Jan van Goyen plantsoen), als aan de Anthonie van Leeuwenhoek kade, hoopt het afval 

naast de containers zich wekelijks op. Een naar en verwaarloosd gezicht. Alles door elkaar, meubels, speelgoed, 

vuilniszakken, apparatuur, koelkast, bankstel. O 

 

Mijn vraag aan de gemeente; Onderneem actie om dit aan banden te leggen, degenen die ervoor verantwoordelijk 

zijn in kaart brengen, actief benaderen en aanpakken.  
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- Integratie van nieuwe inwoners.  

 

Begrijpelijkerwijs heeft de gemeente Voorschoten een doelstelling qua opname van vluchtelingen en statushouders. 

Dat de Vlietwijk in Voorschoten één van de eerst aangewezen plekken is, begrijp ik ook nog, gezien het type huizen 

waar deze inwoners in worden gehuisvest. U zult aan de andere kant begrijpen dat dit de sfeer in de buurt zeer 

beïnvloed. Op straat, onder spelende kinderen onderling, wordt ander taalgebruik gebezigd dan vroeger. Veel 

bewoners zijn de taal niet machtig en ze lijken met velen bij elkaar te zitten. Wat ik mis is een oogje in het zeil, 

iemand zoals een ‘wijkbeheerder’ die een bekend gezicht in de buurt is, waar je je ei af en toe kwijt kan, die 

aanhoort wat er leeft.  

 

Mijn vraag aan de gemeente; stel een makkelijk benaderbaar, zichtbaar persoon aan in de buurt. Iemand die een 

luisterend oor biedt voor elke inwoner en gezonde participatie/integratie van nieuwe bewoners bewaakt. 

 

- Wat gaat er met de huizen gebeuren? 

 

Hier doel ik op de woonvisie ‘sociale sector’ vanuit de gemeente. De Vlietwijk telt veel ‘sociale huurwoningen’, 

waaronder die van ons. Een woonsector waar stevig op ingezet moet worden, ook vanuit de landelijke regering, 

inzake de actuele wooncrisis. Wat wij constateren is stilstand. De kwaliteit van woningen laat te wensen over en 

verbeteringen zijn de laatste jaren niet meer uitgevoerd. Het gevoel ontstaat dat ‘onze wijk er niet zo toe doet’, 

binnen het toch wat elitaire Voorschoten. Nu en dan komt inspectie langs om de woningen te bekijken en recentelijk 

de overname door Rijnhart Wonen. Allemaal goed, en de hamvraag blijft ‘Wat gaat er met de huizen gebeuren’? 

Renovatie en verduurzaming zijn uiterst noodzakelijk.  

 

Mijn vraag aan de gemeente; Hoe ziet de woonvisie met betrekking tot de sociale huurwoningen in Vlietwijk eruit, 

voor de komende jaren? 

 

Tot slot; 

Steeds meer krijg ik het gevoel dat we met lede ogen toezien hoe Vlietwijk ‘afglijdt’. Het mooie en aangename 

verdwijnt, wat ervoor terug wordt gedaan, is mij niet bekend. Het aanzicht van de wijk en de staat van woningen is 

hier en daar slecht, het imago bij sommigen ook. Ik zeg U dat mijn zoon in de klas vervelende opmerkingen krijgt, 

vanwege het feit dat hij woont in Vlietwijk. Er is een flinke kloof tussen rijkere, welgestelde buurten en de Vlietwijk. 

Zo ontstaat er beeldvorming en de Vlietwijk komt er dan niet best vanaf.  

Met dit uitgebreide bericht hoop ik Uw aandacht te wekken en de communicatie op gang te brengen. Om de 

leefbaarheid in deze wijk, met een prachtige ligging en goede perspectieven voor een goed, sociaal en betaalbaar 

woningaanbod, hoog op de gemeentelijke politieke agenda te zetten.  

 

Een reactie stel ik zeer op prijs. 

 

Met vriendelijke groet 

 
 

                                              Voorschoten 

 

 

 

 

 


